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2 【题目】

It was 1st January, the first day of the year and a holiday for me. I thought of getting the bank work out of the way. The bank person just nodded to my   35  “Happy New Year” when I sat in front of him.

He was busy at that moment. After a few minutes he took my form and started filling in my details. I sat there  36  why we had computerized banking if we were still filling in forms. 


After waiting for a few more minutes, in which I showed all   37  of being impatient, I asked him if my work was done. He shouted even without looking at me, “Nothing is done, it will take time!”


Just then I saw his morning cup of tea which had been lying there for ten minutes, untouched. The tea had turned  38   cold while he was doing his work. Suddenly I felt what this man must be feeling when customers  39  me came always in a hurry to get their work done. We did not even 40   the need to[image: image1.png]


 thank them for being there. He must be feeling so 41  that “here comes another person who will push me for doing his work first.”


On an instinct(直觉) I told him, “Sir, please have your tea, I am not in a hurry.” He suddenly looked up at me and for the first time we had eye contact. I [image: image2.png]


saw both of us sailing in the same boat. I felt that he was also  42  the small things in life like a cup of hot tea for a few more minutes. He gave me a smile and said, “It is an everyday affair with me; you are not in a hurry but  43  else will come, who will be in a hurry.”


He really touched my heart with his wise  44 . I felt that we had all put shields (盾牌) on our hearts like we put gloves on our hands. All this time I thought of him as a robot, someone who was there for my convenience,  45  today I suddenly felt a strange closeness with him. I promised to be more friendly with people who helped me and be  46  that they were there for me. 

35. A. sad

B. angry 


C. polite 


D. honest
36. A. requiring
B. wondering

C. expecting

D. arguing

37. A. things

B. points


C. signs


D. facts

38. A. almost

B. still


C. hardly


D. only

39. A. from

B. with


C. for


D. like

40. A. accept

B. feel


C. insist


D. meet

41. A. surprised
B. terrified

C. annoyed

D. embarrassed

42. A. facing

B. finding

C. losing


D. missing

43. A. somebody
B. anybody

C. nobody

D. everybody

44. A. ways

B. words

    C. values


D. letters

45. A. as


B. though


C. and      

D. but

46. A. thankful
B. patient


C. hopeful

D. luck
【答案】

 35.C  36.B   37.C   38.A   39.D   40.B  41. C   42.D   43.A   44.B   45.D  46.A
【解析】
文章概述：本文讲述了作者通过努力战胜自己的过程。作者参加了暑期跑步训练营，由最初的不坚持到爸爸的鼓励下获得勇气，从而取得成功并获得别人的尊重。
　　35. 解析 B。本题考查形容词。根据后句Are you ready to practice hard every day可知田径不 是一项容易的运动。easy，容易。错误选项：old，老的，旧的；exciting，兴奋的； unusual，不同寻常的。

　　36. 解析 A。本题考查名词。同样根据前文提到的Are you ready to practice hard every day以及后句welcome to the first day of practice可知是开始练习。practice，练习。错误选项：progress，进步；class，班级；work，工作。

　　37. 解析 B。本题考查形容词。根据后文中提到在沙子中跑步可以知道这是最难的练习。hardest，最困难的。错误选项：funniest，最有趣的；safest，最安全的；worst，最糟糕的。

　　38. 解析 C。本题考查动词。句意如果你不能做到，就挪到一边去，只有C选项符合题意。

　　make it，成功。错误选项：get，得到；find，找到；follow，跟随。

　　39. 解析 C。本题考查副词。根据前句you are going to run up and down the sand hill....以及下段中running up that hill可知教练说完之后，我们是向上走。up，上。错误选项：

　　away，离开；out，出去；by，通过。

　　40. 解析 D。本题考查动词。根据前句可知，沙子持续不断的流下来，导致"我"很难保持平衡。因此"我"需要把脚扎到沙子里更深。dig符合题意。dig (英译) to use something

　　which you have , especially effort。错误选项：fix，固定；rest，休息；shake，摇晃。

　　41. 解析 B。本题考查名词。上句提到"我"没成功，因此作者感觉自己是个失败者。failure，失败。错误选项：stranger，陌生人；honor，荣誉；hero，英雄。

　　42. 解析 A。本题考查副词。句中爸爸问：你到底有多想跑。可知考查的是程度。而后文中作者表示出了对跑的渴望程度。 badly，程度深(very much)。错误选项：quickly，快的；hard，困难的；well，好的。本题可参考2013西城一模完型44题。

　　43. 解析 D。本题考查代词。根据句意每个人都会尊敬你如果你不停下来(跑步)，并且为它(跑步)付出一切可知设空处指代的是前文"then run"。这也与后句I know how......to

　　it相呼应。it，它。错误选项：them，他们；you，你；us，我们

　　44. 解析 D。本题考查动词。由前文可知我在爸爸的鼓励下有了一个全新的态度，尽管第二天的练习一样难，但我要证明自己和前一天不一样了。prove，证明。错误选项：

　　change，改变；realize，意识到；learn，学习了解。

　　45. 解析 A。本题考查动词。前文已知我们是在山上，故A符合。climbing，爬。错误选项：jumping，跳；falling，掉落；rushing，冲。

　　46. 解析 C。本题考查名词-动词名词化。根据倒数第二段第二句话everyone will respect you......可知，赢得的是尊重。此句具有点题的效果。respect，尊敬。错误选项：trust，信任；praise，赞扬；support，支持。
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